



GREEN
TECHNOLOGY



一體化自動污水處理系統 Integrated and Automated Wastewater Treatment System

保然技術有限公司 (WET) 是一間不斷創新的綠色技術企業。自 1998 年創建以來，一直致力於低影響建設和可持續發展的技術研發。污水系統「WetSep」是他們的專利產品，為污水處理提供一體化、自動化的解決方案。該系統可以去除 70% 的 BOD 和 COD (生物及化學需氧量) 以及 99% 的固體懸浮物，特別適用於處理施工廢水、鑽孔排水、食品污水等。該系統具備組裝容易，操作簡單，運輸維修成本低廉等優點。

Waste & Environmental Technologies Limited (or WET for short) is a green tech enterprise that keeps reinventing itself. Even since its foundation in 1998, the company has been devoted to developing technologies related to low-impact construction and sustainable development. Their patented product WetSep provides an integrated and automated solution to wastewater treatment while removing 99% of suspended solids and 70% of BOD (biochemical oxygen demand) and COD (chemical oxygen demand). It is perfect for treating wastewater from construction site, drilling site and food processing plant. WetSep can be assembled and run easily while incurring little cost in transportation and maintenance.

* 保然技術有限公司於 2009 年在科學園設立總部。如欲瀏覽更多資料，請掃描 QR 碼。

* Waste & Environmental Technologies Limited has been headquartered at Hong Kong Science Park since 2009. More information is available by scanning the QR code.

